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SĒDE SASAUKTA 2021.gada 25.februārī plkst. 14.00 

SĒDE ATKLĀTA 2021.gada 25.februārī plkst. 14.00 

 

SĒDI  VADA Bauskas novada domes priekšsēdētājs Arnolds Jātnieks 

 

SĒDĒ PIEDALĀS 17 Bauskas novada domes deputāti 

deputāts Valdis Veips, deputāts Aleksandrs Novickis, deputāts Andris Arcimovičs, 

deputāts Jānis Dūmiņš, deputāte Rudīte Čakāne, deputāte Aivija Kursīte, deputāts Uldis 

Kolužs, domes priekšsēdētāja vietnieks Voldemārs Čačs, deputāte Mārīte Ķikure, deputāts 

Juris Landorfs, deputāts Agris Mustermanis, deputāte Helvija Greiere, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāts Harijs Niedra, deputāts Gatis Skurba, deputāts Raitis Ābelnieks 

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, Centralizētās grāmatvedības nodaļas 

vadītājs Aigars Vērmanis, datortīklu un datorsistēmu administrators Raimonds Borkovskis, 

Kancelejas vadītāja Līga Kausiniece, Mežotnes sākumskolas direktore Daina Lapkovska, 

nekustamo īpašumu speciāliste Dace Stubure, Uzvaras pamatskolas direktore Ilze Ērgle, 

ekonomiste Zaiga Kārkliņa, Īslīces pamatskolas direktore Irina Vargušenko, juriste Evita 

Grigorjeva, Saimnieciskās nodaļas vadītājs Jānis Feldmanis, Bauskas novada Sociālā dienesta 

vadītāja Dina Romanovska, juriste Linda Mežsarga, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja 

Ieva Šomina, pašvaldības izpilddirektors Jānis Kalinka, pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Ineta Ruhocka, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Iepirkumu nodaļas 

vadītājs Andris Rācenis, Bauskas Valsts ģimnāzijas direktore Linuta Ģerģe, teritorijas 

plānotāja Dace Platonova, Izglītības nodaļas metodiķe Līga Kirilko, sabiedrisko attiecību 

speciāliste Andra Matuļenko, Bauskas Mednieku un makšķernieku biedrības pārstāvis Valerijs 

Gabrāns, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs, projektu vadītāja Jolanta 

Kalinka, SIA “Bauskas ūdens” prokūrists Arnis Birzmalis, Bauskas novada pašvaldības 

policijas priekšnieka vietnieks Aivars Vilciņš, Informāciju un tehnoloģiju nodaļas vadītāja p.i. 

Andris Roberts, Bauskas vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un 

attīstības komisijas locekle Egija Stapkēviča, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita 

Vīgupa, Bauskas novada Būvvaldes vadītāja Dace Putna. 

 

SĒDI PROTOKOLĒ pašvaldības sekretāre Mārīte Dābola. 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par grozījumu Mežotnes sākumskolas nolikumā. 

2. Par grozījumu Īslīces pamatskolas nolikumā. 

3. Par grozījumu Uzvaras pamatskolas nolikumā. 

mailto:dome@bauska.lv
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4. Par grozījumiem Codes pamatskolas nolikumā. 

5. Par Bauskas Valsts ģimnāzijas nolikuma apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu izcenojumu apstiprināšanu pašvaldību 

savstarpējiem norēķiniem. 

7. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2020.gada 11.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.7„Bauskas novada pašvaldības atbalsts ārkārtējā situācijā ar Covid-19 izplatību”. 

8. Par izglītojamo ēdināšanas atbalsta nodrošināšanu attālinātu mācību laikā. 

9. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 28.novembra saistošajos noteikumos 

Nr.19 “Par Bauskas novada pašvaldības pabalstiem bāreņiem un bez vecāku gādības 

palikušajiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm, aizbildņiem un 

daudzbērnu ģimenēm”. 

10. Par saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības sociālās palīdzības pabalstiem” 

apstiprināšanu. 

11. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2016.gada 29.decembra lēmumā „Par SIA 

„Bauskas ūdens” dalību specifiskā atbalsta mērķa 5.3.1. projektu konkursā. 

12. Par grozījumu deleģēšanas līgumā. 

13. Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

14. Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai „Kopdaris”. 

15. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamam īpašumam „Akācijas”, Bauskā, 

Bauskas novadā. 

16. Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.marta saistošajos noteikumos Nr.6 

„Par Bauskas novada teritoriālā iedalījuma vienību ? Bauskas pilsētas, Codes pagasta, 

Ceraukstes pagasta un Īslīces pagasta robežu noteikšanu”. 

17. Par reorganizācijas plāna konstatējuma daļas apstiprināšanu. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Gailīšu pagastā atsavināšanu. 

19. Par nekustamā īpašuma “[…]” zemes vienības Mežotnes pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Mazie Mežgaļi” Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Ventas”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

23. Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4092 001 0442 

Vecsaules pagastā. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Kļavu iela 14, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

26. Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 4056 005 0035, 4056 005 0068 iznomāšanu 

Dāviņu pagastā. 

27. Par nedzīvojamo telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu. 

28. Par nekustamā īpašuma nodokļa maksājuma termiņu pagarināšanu Bauskas novadā 

2021.gadā. 

 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13, “Ērgļi 6”, Ērgļi, 
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Brunavas pag. atsavināšanu. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma dzīvokļa Nr.9, Skolas ielā 6, Mežotnes 

pagastā atsavināšanu. 

31. Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu un sociālā dzīvokļa “[…]”- […], Rītausmas, Īslīces 

pag., Bauskas nov. Īres līguma noslēgšanu. 

32. Par dzīvojamās telpas Zaļā iela […], Bauska, Bauskas nov. īres līguma grozīšanu. 

33. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauska, Bauskas nov. Īres līguma termiņa 

pagarināšanu. 

34. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauska, Bauskas nov. īres līguma termiņa 

pagarināšanu. 

35. Par sociālā dzīvokļa Strautnieku iela […], Bauska, Bauskas nov. īres līguma atjaunošanu. 

36. Par sociālā dzīvokļa Mežāžu iela […], Uzvara, Gailīšu pag., Bauskas nov. Īres līguma 

atjaunošanu. 

37. Par dzīvojamās telpas Ošu iela […] Bauska, Bauskas nov. īres līguma pagarināšanu. 

38. Par dienesta dzīvokli Dārza ielā […], Bauskā. 

39. Par ikgadējā atvaļinājuma daļas, papildatvaļinājuma daļas un atvaļinājuma pabalsta 

piešķiršanu domes priekšsēdētājam Arnoldam Jātniekam. 

40. Pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

 

 Balsojums par darba kārtību 

41. Par transportlīdzekļu satiksmes ierobežojumiem Bauskas novada teritorijā. 

42. Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas 

vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

izveidošanu”. 

43. Par Bauskas novada pašvaldības neprivatizēto dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu 

zemesgrāmatā. 

 

Balsojums par darba kārtību: 

 

Par darba kārtības papildināšanu 

balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Juris Landorfs - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: papildināt izsludināto sēdes darba kārtību ar 3 punktiem. 

 

1. p. 

Par grozījumu Mežotnes sākumskolas nolikumā. 

 

(D.Lapkovska) 

Ziņo: Daina Lapkovska. 
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Lūdz apstiprināt grozījumu Mežotnes sākumskolas nolikumā, svītrojot 56.punktā vārdus 

“kuru katru gadu aktualizē līdz 1.septembrim”. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Juris Landorfs - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu "Par grozījumu Mežotnes sākumskolas 

nolikumā". 

 

2.p. 

Par grozījumu Īslīces pamatskolas nolikumā. 

 

(I.Vargušenko) 

 

Ziņo: Irina Vargušenko. 

Lūdz apstiprināt grozījumu Īslīces pamatskolas nolikumā, svītrojot 56.punktā vārdus 

“kuru katru gadu aktualizē līdz 1.septembrim”. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu "Par grozījumu Īslīces pamatskolas 

nolikumā". 

 

3.p. 

Par grozījumu Uzvaras pamatskolas nolikumā. 

(I.Ērgle) 

Ziņo: Ilze Ērgle. 

Lūdz apstiprināt grozījumu Uzvaras pamatskolas nolikumā, svītrojot 56.punktā vārdus 

“kuru katru gadu aktualizē līdz 1.septembrim”. 

Par lēmumu balso: "par"  -  17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 
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Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu "Par grozījumu Uzvaras pamatskolas 

nolikumā". 

 

4.p. 

Par grozījumiem Codes pamatskolas nolikumā. 

 

(L.Jurcika) 

 

Ziņo: Laila Jurcika. 

 Lūdz apstiprināt grozījumus izglītības iestādes nolikumā, precizējot 23., 29. un 

56.punktu. 

 Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Codes pamatskolas 

nolikumā". 

 

5.p. 

Par Bauskas Valsts ģimnāzijas nolikuma apstiprināšanu. 

(L.Ģerģe) 

Ziņo: Linuta Ģerģe. 

 Nepieciešams aktualizēt izglītības iestādes nolikumu atbilstoši normatīvajiem 

dokumentiem. Sagatavots Bauskas Valsts ģimnāzijas nolikums jaunā redakcijā, lūdz to 

apstiprināt. Lēmuma projekts izskatīts un akceptēts Sociālo, izglītības, kultūras un sporta 

lietu komitejas sēdē. 

 Jautājumu ziņotājai nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 
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Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu "Par Bauskas Valsts ģimnāzijas nolikuma 

apstiprināšanu". 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu izcenojumu apstiprināšanu pašvaldību 

savstarpējiem norēķiniem. 

 

(Z.Kārkliņa) 

 

Ziņo: Zaiga Kārkliņa. 

Ievērojot izglītības iestāžu pēc naudas plūsmas uzskaitītos izdevumus iepriekšējā gadā, 

kā arī izglītojamo skaitu 2021.gada 1.janvārī, sagatavots lēmuma projekts par izcenojumu 

apstiprināšanu vienam skolēnam par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem. Lēmuma projekts akceptēts Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu 

komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu izcenojumu apstiprināšanu pašvaldību savstarpējiem 

norēķiniem". 

 

7.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2020.gada 11.aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.7„Bauskas novada pašvaldības atbalsts ārkārtējā situācijā ar Covid-19 izplatību” 

(L.Kirilko, A.Jātnieks, A.Novickis, J.Kalinka, I.Nagņibeda, A.Kursīte, E.Grigorjeva, 

Z.Kārkliņa, M.Ķikure, H.Greiere) 

Ziņo: Līga Kirilko. 
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 Sagatavotie grozījumi saistošajos noteikumos paredz nodrošināt atbalstu ēdināšanas 

izdevumu segšanai izglītojamiem situācijā, kad izglītības ieguves process sakarā ar Covid-19 

izplatību norisinās attālināti. Ēdināšanas atbalsts attiecināms uz izglītojamiem, kuri deklarēti 

Bauskas novadā, bet apmeklē citu novadu vispārējās izglītības iestādes. Tiek jaunā redakcijā 

izteikti saistošo noteikumu 6.1. un 6.2.apakšpunkts un 8.punkts. Ēdināšanas atbalsts 1.-4.klašu 

skolēniem paredzēts pārtikas pakas veidā, bet 5.-12.klašu skolēniem pārtikas kartes veidā. Ir 

sagatavoti divi saistošo noteikumu varianti. Pirmais variants paredz pārtikas paku 28 EUR 

vērtībā un pārtikas karti 20 EUR vērtībā par četrām mācību nedēļām. Tā kā Finanšu komitejā 

tika aizrādīts, ka jāievēro vienlīdzības princips visiem skolēniem, tad, ievērojot, budžeta 

iespējas, sagatavots otrs variants, kas paredz pārtikas paku 24 EUR vērtībā un pārtikas karti 24 

EUR vērtībā četrām mācību nedēļām.  8.punkts nosaka, ka 1.-12.klašu skolēnu vecākiem 

iesniegums pārtikas pakas vai pārtikas kartes saņemšanai jāiesniedz Sociālajā dienestā. Lūdz 

lemt par šiem priekšlikumiem. 

A.Jātnieks informē, ka saņemts šāds A.Novicka priekšlikums:  

 “Izteikt 6.1. un 6.2.apakšpunktu šādā redakcijā: 

6.1. par katru bērnu, kurš ir vispārējās izglītības iestādes 1.-4. klases izglītojamais, tiek 

piešķirta pašvaldības izsniegta pārtikas paka 28 EUR par četrām mācību nedēļām, no 

2021.gada 8.februāra līdz 2020./2021.mācību gada beigām;  

 6.2. par katru bērnu, kurš ir vispārējās izglītības iestādes 5.-12. klases izglītojamais, tiek 

piešķirta pašvaldības izsniegta pārtikas karte 28 EUR par četrām mācību nedēļām no 

2021.gada 8.februāra līdz 2020./2021.mācību gada beigām.”. 

Aicina noraidīt šo priekšlikumu, jo budžetā tam nav finansiāla seguma. 

J.Kalinka: budžets nesen apstiprināts, visi deputāti piedalījās tā izstrādē.  Aicina 

atbalstīt 2.variantu, jo tāda summa ēdināšanai iestrādāta budžetā. 

A.Novickis iebilst: Finanšu komitejā tika akceptēts šāds lēmuma projekts. 

Z.Kārkliņa izskaidro situāciju skolēnu ēdināšanā. Budžetā nauda ēdināšanai plānota 

atbilstoši domes lēmumam. Aprēķini ir par periodu līdz maija beigām. Iespējams, ka 1.-4.klase 

mācīsies jūnijā un būs jāēdina. Katra skola līdz novembrim iesniedz iesniegumu par aprēķinu 

5.-12.klasei pēc faktiskā apmeklējuma iepriekšējā gadā. 1.-4.klasei obligāti jānodrošina 

ēdināšana, bet 5-12.klasei ir pašvaldības iniciatīva, plānojot pēc faktiskā apmeklējuma 

iepriekšējā gadā. Valsts mērķdotācijai 1.-4.klasei ir nosacījums, ka to var izlietot tikai pārtikas 

pakām vai siltam ēdienam.  

Uz J.Landorfa iebildumu par pārtikas paku saturu un iesnieguma nepieciešamību  

Z.Kārkliņa skaidro, ka pārtikas pakām ieteikumus atsūtīja Veselības ministrija sadarbībā ar 

Izglītības un zinātnes ministriju. Iesniegums no vecākiem ir vajadzīgs, jo par katru bērnu 

Sociālajam dienestam programmā jāievada informācija un ministrijai jāatskaitās par paku 

izlietojumu. 

M.Ķikure paziņo, ka atbalsta saistošo noteikumu 2.variantu. 

A.Jātnieks aicina balsot par lēmuma projekta 2.variantu un noraidīt A.Novicka 

priekšlikumu, jo tam nav finansiāla seguma. 

H.Greiere prasa balsot arī par 1.variantu, jo tāds atbalstīts komiteju sēdēs. 

 

Balsojums par lēmuma projekta 1.variantu: “par” nav, “pret” 13 (A.Arcimovičs, 

R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, U.Kolužs, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, H.Niedra, V.Veips), “atturas” 1 (A.Kursīte), nebalso 3 

(H.Greiere, G.Skurba, A.Novickis).  

Lēmuma projekta 1.variants noraidīts. 
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A.Jātnieks aicina balsot par 2.variantu. Balsojums: 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aivija Kursīte) 

"nepiedalās" -  
2 (Helvija Greiere - nepiedalās balsojumā, Aleksandrs 

Novickis - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2020.gada 11.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.7„Bauskas 

novada pašvaldības atbalsts ārkārtējā situācijā ar Covid-19 

izplatību”". 

 

8.p. 

Par izglītojamo ēdināšanas atbalsta nodrošināšanu attālinātu mācību laikā. 

(L.Kirilko, J.Landorfs, Z.Kārkliņa, A.Kursīte, A.Jātnieks) 

Ziņo: Līga Kirilko. 

Ministru kabineta 2020.gada 6.novembra rīkojums Nr.655 “Par ārkārtējās situācijas 

izsludināšanu” nosaka, ka ārkārtējās situācijas laikā pārtraucams mācību process klātienē visās 

izglītības iestādēs un mācības nodrošināmas attālināti. Ievērojot to, sagatavots lēmuma 

projekts par izglītojamo ēdināšanas atbalsta nodrošināšanu attālināto mācību laikā. Lai 

izlietotu valsts budžeta dotāciju brīvpusdienām 1.-4.klases izglītojamiem, nepieciešams 

noteikt atbalstu pārtikas pakas veidā, bet 5.-12.klašu izglītojamiem pārtikas kartes veidā. 

Izskatīšanai domes sēdē iesniegti divi lēmuma projekta varianti.  1.variants paredz 1.-4.klašu 

izglītojamiem piešķirt pārtikas paku 28 EUR vērtībā par 4 mācību nedēļām un 5.-12.klašu 

izglītojamiem piešķirt pārtikas karti 20 EUR vērtībā par 4 mācību nedēļām. Lēmuma projekta 

2.variants paredz 1.-4.klašu izglītojamiem piešķirt pārtikas paku 24 EUR vērtībā par 4 mācību 

nedēļām un 5.-12.klašu izglītojamiem piešķirt pārtikas karti 24 EUR vērtībā 4 mācību 

nedēļām. Pārtikas paku un pārtikas karšu izsniegšanu nodrošina Sociālais dienests sadarbībā ar 

Izglītības nodaļu, pagastu pārvaldēm, skolām. Lēmuma projekts nosaka kārtību pārtikas paku 

un karšu izsniegšanai. Lūdz lemt par sagatavotajiem lēmumu projektiem. 

J.Landorfs: 2.variants ir pieņemamāks, tāpēc balsos par to. 

A.Jātnieks informē, ka saņemts šāds A.Novicka priekšlikums: 

“1. Atbalstīt izglītojamo ēdināšanu no 2021.gada 8.februāra līdz 2020./2021.mācību gada 

beigām,  kuri attālināti 1.-12.klasē apgūst izglītību Bauskas novada domes dibinātās 

izglītības iestādēs: 

1.1. par katru bērnu, kurš ir vispārējās izglītības iestādes 1.-4. klases izglītojamais, piešķirt 

pašvaldības izsniegta pārtikas paku 28 EUR par četrām mācību nedēļām; 

1.2. par katru bērnu, kurš ir vispārējās izglītības iestādes 5.-12. klases izglītojamais, piešķirt 

pašvaldības izsniegtu pārtikas karti 28 EUR par četrām mācību nedēļām.” 
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A.Jātnieks aicina balsot par šo priekšlikumu. 

Balsojums: “par” 4 (H.Greiere, A.Kursīte, A.Mustermanis, A.Novickis), “pret” 6 

(R.Ābelnieks, J.Dūmiņš, U.Kolužs, M.Ķikure, V.Veips, V.Čačs), “atturas” 5 

(A.Arcimovičs, J.Landorfs, I.Nagņibeda, H.Niedra, G.Skurba), nepiedalās balsojumā 2 

(R.Čakāne, A.Jātnieks). 

Priekšlikums noraidīts. 

A.Jātnieks aicina balsot par lēmuma projekta 1.variantu: 

Balsojums: “par” nav, “pret” 13 (A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, 

A.Jātnieks, U.Kolužs, M.Ķikure, J.Landorfs, I.Nagņibeda, H.Niedra, A.Novickis, V.Veips), 

“atturas” 2 (A.Kursīte, G.Skurba), nebalso 2 (A.Mustermanis, H.Greiere). 

Lēmuma projekts noraidīts. 

A.Jātnieks aicina balsot par lēmuma projekta 2.variantu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Mārīte Ķikure, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Agris 

Mustermanis, Aivija Kursīte, Valdis Veips, Juris Landorfs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba) 

"nepiedalās" -  1 (Helvija Greiere - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par izglītojamo ēdināšanas atbalsta 

nodrošināšanu attālinātu mācību laikā". 

 

9.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 28.novembra saistošajos noteikumos 

Nr.19 “Par Bauskas novada pašvaldības pabalstiem bāreņiem un bez vecāku gādības 

palikušajiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm, aizbildņiem un 

daudzbērnu ģimenēm”. 

(D.Romanovska, H.Greiere, E.Grigorjeva, A.Jātnieks, A.Novickis, J.Landorfs, G.Skurba, 

I.Ruhocka, I.Nagņibeda) 

Ziņo: Dina Romanovska. 

Pamatojoties uz grozījumiem Ministru kabineta 2020.gada 17.decembra noteikumos 

Nr.829, no 2021.gada 1.janvāra ir palielināti sociālo garantiju pabalstu apmēri bāreņiem un 

bez vecāku gādības palikušiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas un ārpusģimenes 

aprūpes beigšanās. Ievērojot to, veicami grozījumi Bauskas novada domes 2019.gada 

28.novembra saistošajos noteikumos Nr.19. Grozījumu projekts paredz palielināt pabalstu 

pastāvīgas dzīves uzsākšanai bāreņiem un bez vecāku gādības palikušiem bērniem ar 

invaliditāti kopš bērnības, nosakot to 327 EUR apmērā neatkarīgi no invaliditātes grupas; 

pabalstu sadzīves priekšmetu un mīkstā inventāra iegādei, nosakot to 820,05 EUR apmērā; 

pabalstu ikmēneša izdevumiem, nosakot bārenim 109 EUR un bez vecāku gādības 

palikušam bārenim ar invaliditāti- 163 EUR. 
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H.Greierei iebildumi pret noteikumu 4.punkta redakciju, tas jānoformulē juridiski 

korekti. 

E.Grigorjeva piekrīt, apsola precizēt. 

A.Jātnieks informē, ka saņemti deputātu A.Novicka un H.Greieres priekšlikumi. 

A.Novicka priekšlikums: 

“Par Bauskas novada pašvaldības pabalstiem bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem 

bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm, aizbildņiem un daudzbērnu 

ģimenēm. 

23.5.par dzīvokļa īri un nepieciešamajiem izdevumiem par obligāti veicamajām 

pārvaldīšanas darbībām - 5,00 euro par 1 m2”. 

D.Romanovska lūdz šo saistošo noteikumu punktu nemainīt, jo Labklājības ministrija 

izstrādā jaunus normatīvos dokumentus, kas būs spēkā no 1.jūlija. Šobrīd budžetā tādam 

palielinājumam nav arī finansējuma. 

H.Greiere: sarunā Sociālā dienesta vadītāja D.Romanovska piekrita, ka izdevumi 0,70 

EUR par kvadrātmetru ir jāpalielina līdz 5 EUR, tāpēc deputāts A.Novickis iesniedza šādu 

priekšlikumu, bet tagad vadītājai domas mainījušās. 

D.Romanovska paskaidro, ka šo jautājumu pārrunājusi vēlreiz ar juristu un lūdz 

deputātus šobrīd negrozīt 23.5.apakšpunktu, jo vasarā pēc administratīvi teritoriālās 

reformas saistošos noteikumus gatavos jaunā redakcijā. 

A.Jātnieks aicina balsot par A.Novicka (1.) priekšlikumu. 

Balsojums: “par” 5 (H.Greiere, A.Kursīte, J.Landorfs, A.Novickis, G.Skurba), “pret” 3 

(R.Ābelnieks, V.Čačs, A.Jātnieks), “atturas” 9 (A.Arcimovičs, R.Čakāne, J.Dūmiņš, 

U.Kolužs, M.Ķikure, A.Mustermanis, I.Nagņibeda, H.Niedra, V.Veips). 

Priekšlikums noraidīts. 

 

H.Greiere izsaka savus iebildumus pret 22., 23., 25.punktu. Aicina nedalīt bērnus, kas 

mācās un kas nemācās, jo ar dzīvojamo platību jānodrošina visi. Izsaka mutisku 

priekšlikumu papildināt 25.punktu ar vārdiem “un citās mācību iestādēs”, neuzsverot tikai 

vispārizglītojošās vidējās izglītības  iestādes un arodskolas, jo bērni mācās arī augstskolās. 

D.Romanovska lūdz tik plašus grozījumus pašreiz neveikt, bet grozīt tikai tos punktus, 

kuri, pamatojoties uz Ministru kabineta noteikumiem, spēkā no 1.janvāra. 

 

A.Jātnieks aicina balsot par H.Greieres (2.) priekšlikumu. 

 

H.Greieres priekšlikums: 

“Papildināt ...Grozījumi Bauskas novada domes 2019.gada 28.novembra saistošajos 

noteikumos Nr.19 “Par Bauskas novada pašvaldības pabalstiem bāreņiem un bez vecāku 

gādības palikušajiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm, aizbildņiem un 

daudzbērnu ģimenēm” ar  sadaļu "Par pabalstu aizgādņiem" izsakot šādā redakcijā - piešķirt 

pabalstu aizgādņiem, kas iecelti ar Bauskas novada bāriņtiesas lēmumu 50,00 euro mēnesī.” 

Balsojums: “par” 8 (A.Arcimovičs, H.Greiere, A.Kursīte, J.Landorfs, I.Nagņibeda, 

A.Novickis, G.Skurba, V.Čačs), “pret” 2 (J.Dūmiņš, A.Jātnieks), “atturas” 7 (R.Ābelnieks, 

R.Čakāne, U.Kolužs, M.Ķikure, A.Mustermanis, H.Niedra, V.Veips). 

Priekšlikums noraidīts. 
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Deputāti balso par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Valdis Veips) 

"pret" -  2 (Helvija Greiere, Gatis Skurba) 

"atturas" -  
5 (Andris Arcimovičs, Rudīte Čakāne, Aivija Kursīte, Agris 

Mustermanis, Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2019.gada 28.novembra saistošajos noteikumos Nr.19 “Par 

Bauskas novada pašvaldības pabalstiem bāreņiem un bez 

vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc pilngadības 

sasniegšanas, audžuģimenēm, aizbildņiem un daudzbērnu 

ģimenēm”". 

 

 

Plkst.16.10 izsludināts sēdes pārtraukums 10 minūtes. 

Sēde turpinās plkst.16.20. 

 

10.p. 

Par saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības sociālās palīdzības pabalstiem” 

apstiprināšanu. 

(D.Romanovska, H.Greiere, E.Grigorjeva, G.Skurba, I.Nagņibeda, A.Novickis) 

Ziņo: Dina Romanovska. 

 Sagatavotie saistošie noteikumi nosaka pašvaldības sociālās palīdzības veidus un 

apmērus, kas tiek piešķirti pamatvajadzību apmierināšanai, izvērtējot mājsaimniecības vai 

atsevišķas personas mājsaimniecības materiālo situāciju. Tie ir pabalsts garantētā minimālā 

ienākuma līmeņa nodrošināšanai, mājokļa pabalsts, kā arī citi pašvaldības sociālās palīdzības 

pabalsti iedzīvotāju pamatvajadzību nodrošināšanai, brīvpusdienas un bezmaksas ēdināšana, 

daļēju medicīnisko izdevumu kompensēšana, mācību pabalsts un pabalsts krīzes situācijā. 

H.Greiere aizrāda, ka jāsakārto pareizi numerācija 6.2.apakšpunktā, jāprecizē 11., 17., 

18.punkts. Lūdz precizēt arī 26.un 27.punktu, svītrojot 26.punktā vārdus “līdz mācību pusgada 

beigām”. 

D.Romanovska apsola aizrādījumus ņemt vērā un noteikumus juridiski korekti 

sakārtot. 

E.Grigorjeva rezumē, ka precizējami: 6.2.1., 6.2.4, .6.2.3. un 6.2.2. apakšpunkti, 11., 

17., 26.punkts. 

A.Jātnieks aicina balsot par lēmuma projektu ar labojumiem minētajos punktos. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Valdis Veips) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Gatis Skurba) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par saistošo noteikumu “Par Bauskas 

novada pašvaldības sociālās palīdzības pabalstiem” 

apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 

11.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2016.gada 29.decembra lēmumā „Par SIA 

„Bauskas ūdens” dalību specifiskā atbalsta mērķa 5.3.1. projektu konkursā. 

(A.Birzmalis, J.Landorfs) 

Ziņo: Arnis Birzmalis. 

 Lūdz izdarīt grozījumus Bauskas novada domes 2016.gada 29.decembra lēmumā “Par 

SIA “Bauskas ūdens” dalību specifiskā atbalsta mērķa 5.3.1. projektu konkursā”. Grozījumi 

nepieciešami, jo iepirkuma rezultātā mainījušās summas, mainīts laika grafiks atbilstoši 

situācijai, izņemta viena komponente pie Mēmeles ielas apļa, precizēts pieslēguma 

nodrošinājuma plāns, precizēti komponenšu nosaukumi sakarā ar pilsētas robežu 

paplašināšanos. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2016.gada 29.decembra lēmumā „Par SIA „Bauskas ūdens” 

dalību specifiskā atbalsta mērķa 5.3.1. projektu konkursā". 

 

12.p. 

Par grozījumu deleģēšanas līgumā. 

(E.Grigorjeva, G.Skurba, U.Kolužs, M.Ķikure) 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

Pašvaldībā saņemts biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” iesniegums, kurā lūgts veikt 

grozījumus 2020.gada 18.martā noslēgtajā deleģēšanas līgumā, jo, pamatojoties uz Ministru 

kabineta 2020.gada 24.novembra noteikumiem Nr.656, ar 2021.gada 1.janvārī minimālā 

mēneša darba alga noteikta 500 EUR. Grozījumi paredz palielināt maksu klientam par 

uzturēšanos pansionātā diennaktī no 19,30 EUR uz 20 EUR. Lēmuma projekts izskatīts un 

akceptēts Finanšu komitejas sēdē.  
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Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  2 (Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis) 

"atturas" -  1 (Helvija Greiere) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu "Par grozījumu deleģēšanas līgumā". 

 

13.p. 

Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

(J.Kalinka, J.Landorfs, G.Skurba) 

Ziņo: Jolanta Kalinka. 

 Zemkopības ministrija izsludinājusi projektu konkursu  zivju resursu pavairošanai un 

atražošanai publiskajās ūdenstilpēs. Projekta iesniegšanas termiņš ir 15.marts, īstenošana līdz 

2021.gada 30.septembrim.Viena projekta atbalsta apmērs 15 000 EUR. Bauskas Mednieku un 

makšķernieku biedrība sagatavojusi projekta priekšlikumu “Mūsas un Lielupes gultnes tīrīšana 

zivju nārsta vietu atjaunošanai Bauskas novadā”. Projekta ietvaros paredzēta upes attīrīšana 4 

ha platībā dabas parka teritorijā pretim Ceplim Mežotnes pagastā. Sadarbībā ar vides 

speciālistiem paredzēts organizēt arī izglītojošus pasākumus. Projekta kopējās izmaksas 20 

000 EUR, Zivju fonda finansējums 14 755,21 EUR, pašvaldības līdzfinansējums 5224,79 

EUR. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu. Iepirkums noslēgsies 1.martā. 

 Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dalību Valsts zivju fonda projektu 

konkursā". 

 

14.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai „Kopdaris”. 

 

(D.Platonova) 

 

Ziņo: Dace Platonova. 
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 Pašvaldībā saņemts biedrības “Kopdaris” iesniegums, kurā lūgts līdzfinansēt iniciatīvu 

“Aleksandrs Čaks- audioieraksti vietnē www.audio-gramata.lv”. Mērķis- veicināt literārā 

mantojuma digitalizāciju, saglabāšanu. Autors Aleksandrs Čaks izvēlēts tāpēc, ka šajā gadā tiks 

atzīmēta viņa 120.dzimšanas diena. Projekta mērķauditorija: skolēni, studenti, pedagogi, 

literatūras interesenti. Projekta kopējās izmaksas ir 1475 EUR, Amerikas latviešu apvienības 

kultūras fonda finansējums 650,47 EUR. Lūdz atbalstīt biedrības projektu ar pašvaldības 

līdzfinansējumu 825 EUR. Finansējumu paredzēts nodrošināt no programmas “Līdzfinansējums 

NVO ES fondu un citu projektu īstenošanai”. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai 

„Kopdaris”". 

 

15.p. 

Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamam īpašumam „Akācijas”, Bauskā, 

Bauskas novadā. 

 

(D.Platonova) 

 

Ziņo: Dace Platonova. 

 Pašvaldībā saņemts D.Č. iesniegums ar lūgumu atļaut detālplānojuma izstrādi 

nekustamam īpašumam “Akācijas”, Bauskā pieslēguma izveidošanai valsts autoceļam. 

Sagatavots darba uzdevums detālplānojuma izstrādei. Izdevumus, saistītus ar detālplānojuma 

izstrādi, sedz nekustamā īpašuma īpašnieks. Lūdz pieņemt lēmumu. 

Jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamam īpašumam „Akācijas”, Bauskā, Bauskas novadā". 
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16.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.marta saistošajos noteikumos Nr.6 

„Par Bauskas novada teritoriālā iedalījuma vienību – Bauskas pilsētas, Codes pagasta, 

Ceraukstes pagasta un Īslīces pagasta robežu noteikšanu”. 

(D.Platonova) 

Ziņo: Dace Platonova. 

 Lūdz apstiprināt grozījumus Bauskas novada domes 2020.gada 26.marta saistošajos 

noteikumos Nr.6, izsakot jaunā redakcijā 1., 2., 5. un 6.pielikumu. Grozījumi noteikumos 

apstiprina Bauskas pilsētas robežas un Bauskas novada teritoriālā iedalījuma vienības Codes 

pagasta robežu aprakstu un robežu karti. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Helvija Greiere, Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumu Bauskas novada domes 

2020.gada 26.marta saistošajos noteikumos Nr.6 „Par Bauskas 

novada teritoriālā iedalījuma vienību – Bauskas pilsētas, 

Codes pagasta, Ceraukstes pagasta un Īslīces pagasta robežu 

noteikšanu”". 

 

17.p. 

Par reorganizācijas plāna konstatējuma daļas apstiprināšanu. 

 

(L.Mežsarga, A.Kursīte, V.Čačs, A.Vērmanis, G.Skurba, A.Novickis) 

 

Ziņo: Linda Mežsarga. 

 Pamatojoties uz Ministru kabineta noteikumiem “Pašvaldību institūciju, finanšu, mantas, 

tiesību un saistību pārdales kārtība pēc administratīvo teritoriju robežu grozīšanas vai 

sadalīšanas” visām reorganizējamām pašvaldībām jāsagatavo reorganizācijas plāna konstatējuma 

daļa, kas sastāv no trīs pielikumiem: Bauskas novada pašvaldības institūcijas, kuras skar 

administratīvo teritoriju robežu grozīšana vai sadalīšana, Bauskas novada pašvaldības manta, 

kuru skar administratīvo teritoriju robežu grozīšana vai sadalīšana, Bauskas novada pašvaldības 

saistības, kuras saistītas ar administratīvo teritoriju robežu grozīšana vai sadalīšana. Lūdz 

apstiprināt minētos pielikumus. 

Uz A.Kursītes jautājumu par pašvaldības bilancē esošajiem dzīvokļiem paskaidrojumus 

sniedz V.Čačs un A.Vērmanis. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris Mustermanis, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Valdis Veips) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Helvija Greiere, Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba) 

"nepiedalās" -  1 (Aivija Kursīte - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par reorganizācijas plāna konstatējuma 

daļas apstiprināšanu". 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Gailīšu pagastā atsavināšanu. 

 

 (A.Fridrihsone) 

 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

Saņemts A.V. iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu “[…]”, 

Gailīšu pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,0494 ha. Zemes vienība tika 

iznomāta A.V.. Lūdz nodot minēto īpašumu atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma „[…]”, Gailīšu pagastā atsavināšanu". 

 

19.p. 

Par nekustamā īpašuma “Selekcijas māja 13” zemes vienības Mežotnes pagastā nodošanu 

īpašumā bez atlīdzības. 

 

(A.Fridrihsone) 

 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums, kurā lūgts nodot īpašumā bez atlīdzības 

nekustamā īpašuma “Selekcijas māja 13”, Mežotnes pagastā zemes vienības domājamās daļas. 

Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības un daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas uz tās. 

Dzīvojamā mājā dzīvokļi ir privatizēti par pajām, gan arī pašvaldības dzīvokļi. Lūdz nodot par 

pajām privatizēto dzīvokļu īpašniekiem īpašumā bez atlīdzības mājai piesaistīto zemes vienību  

proporcionāli katra dzīvokļa kopīpašuma domājamai daļai. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 
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Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma “Selekcijas māja 

13” zemes vienības Mežotnes pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības". 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Vīnkalni”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

 

(M.Šarķis) 

 

Ziņo: Māris Šarķis. 

 D.D. lūdzis pašvaldībai atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu “Vīnkalni”, Brunavas 

pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,51 ha platībā. Zemes vienība ir 

starpgabals un robežojas ar D.D. piederošo nekustamo īpašumu “[…]”. Lūdz nodot atsavināšanai 

minēto nekustamo īpašumu, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma „Vīnkalni”, Brunavas pagastā atsavināšanu". 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Mazie Mežgaļi” Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

 

(M.Šarķis) 

 

Ziņo: Māris Šarķis. 

 Brunavas pagasta pārvalde ierosinājusi atsavināt pašvaldības īpašumu “Mazie Mežgaļi”, 

Brunavas pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 2,48 ha platībā un ēkas uz tās. 
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Nekustamais īpašums pašvaldības funkciju veikšanai nav nepieciešams. Lūdz nodot to 

atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Inita 

Nagņibeda, Harijs Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  2 (Aivija Kursīte, Aleksandrs Novickis) 

"atturas" -  1 (Agris Mustermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma „Mazie Mežgaļi” Brunavas pagastā atsavināšanu". 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Ventas”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: Dace Stubure. 

 Nekustamais īpašums “Ventas”, Vecsaules pagastā sastāv no zemes vienības 0,4779 ha 

platībā. Pašvaldības funkciju veikšanai tas nav nepieciešams. Lūdz nodot nekustamo īpašumu 

atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma „Ventas”, Vecsaules pagastā atsavināšanu". 

 

23.p. 

Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4092 001 0442 

Vecsaules pagastā. 

(D.Stubure) 

Ziņo: Dace Stubure. 

Nekustamais īpašums “Vecsaules iela 18”,Vecsaules pagastā sastāv no zemes vienības 

0,063 ha platībā. Nekustamais īpašums atbilst starpgabala statusam, jo mazāks par saistošajos 
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noteikumos paredzēto minimālo zemesgabala platību 0,10 ha. Lūdz noteikt, ka minētais 

nekustamais īpašums ir starpgabals. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

. "pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 4092 001 0442 Vecsaules 

pagastā". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Kļavu iela 14, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: Dace Stubure. 

Pašvaldībai piederošais nekustamais īpašums Kļavu iela 14, Vecsaules pagastā sastāv no 

zemes vienības 0,0493 ha platībā. Zemes vienība ir starpgabals, pašvaldības funkciju veikšanai 

nav nepieciešams. Lūdz nodot minēto nekustamo īpašumu atsavināšanai, pārdodot par brīvu 

cenu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma Kļavu iela 14, Vecsaules pagastā atsavināšanu". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Kalnlāči”, Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: Dace Stubure. 
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Pašvaldībā saņemts E.V. iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu 

“Kalnlāči”, Vecsaules pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 6,67 ha platībā, 

ar E.V. noslēgts zemes nomas līgums. Lūdz nodot minēto nekustamo īpašumu atsavināšanai, 

pārdodot par brīvu cenu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma „Kalnlāči”, Vecsaules pagastā atsavināšanu". 

 

26.p. 

Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 4056 005 0035, 4056 005 0068 iznomāšanu 

Dāviņu pagastā. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: Dace Stubure. 

 Saņemts J.P. iesniegums, kurā lūgts iznomāt divas zemes vienības 3,6 ha un 1,65 ha 

platībā Dāviņu pagastā. Informācija par iznomājamām zemes vienībām tika ievietota pašvaldības 

mājaslapā, citas personas nav vēlējušās nomāt šīs zemes vienības. Lūdz iznomāt J.P.zemes 

vienības 3,6 ha un 1,65 ha platībā Dāviņu pagastā lauksaimnieciskai izmantošanai līdz 2025.gada 

31.oktobrim, nosakot maksu gadā par vienu hektāru 70 EUR. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 

4056 005 0035, 4056 005 0068 iznomāšanu Dāviņu pagastā". 

 

27.p. 

Par nedzīvojamo telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu. 

 

(G.Vīgupa) 
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Ziņo: Gunita Vīgupa. 

 Nekustamo īpašumu sertificēts vērtētājs veicis pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Slimnīcas ielā 4, Bauskā  daļas novērtējumu, lai noteiktu iespējamo nomas maksu. Telpās SIA 

“Zemgales mutes veselības centrs” sniedz zobārstniecības pakalpojumus.  Saskaņā ar vērtējumu 

telpu nomas maksa nosakāma 1,50 EUR par vienu kvadrātmetru. Sagatavots lēmuma projekts, 

kas paredz noslēgt ar SIA “Zemgales mutes veselības centrs” nedzīvojamo telpu nomas līgumu 

par telpu nomu 188 kvadrātmetru platībā. Nomas līguma termiņš- līdz 2026.gada 28.februārim. 

 Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par nedzīvojamo telpu Slimnīcas ielā 4, 

Bauskā nomu". 

 

28.p. 

Par nekustamā īpašuma nodokļa maksājuma termiņu pagarināšanu Bauskas novadā 

2021.gadā. 

 

(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: Gunita Vīgupa. 

Saskaņā ar Covid-19 infekcijas izplatības seku pārvarēšanas likumu pašvaldībām ir 

tiesības noteikt citus nekustamā īpašuma nodokļa samaksas termiņus, kas atšķiras no likumā “Par 

nekustamā īpašuma nodokli” noteiktajiem. Nodokļa maksājumam, kuram noteikts cits samaksas 

termiņš un veikts šajā noteiktajā termiņā, netiek aprēķināta nokavējuma nauda. Lēmuma projekts 

paredz nekustamā īpašuma nodokļa maksājuma termiņu no 2021.gada 31.marta, 15.maija un 

15.augusta pārcelt uz 31.augustu. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu "Par nekustamā īpašuma nodokļa maksājuma 
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termiņu pagarināšanu Bauskas novadā 2021.gadā". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.13, “Ērgļi 6”, Ērgļi, 

Brunavas pag. atsavināšanu. 

(S.Kazāka, A.Kursīte, A.Novickis, V.Čačs, R.Čakāne, G.Skurba, J.Kalinka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Brunavas pagasta pārvalde ierosinājusi atsavināt neprivatizēto dzīvokli “Ērgļi 6”- 13, 

Brunavas pagastā. Dzīvoklis ilgstoši nav apdzīvots un tā remontam nepieciešami ievērojami 

pašvaldības līdzekļi. Pašvaldības funkciju veikšanai dzīvoklis nav nepieciešams. 

A.Novickis aicina noraidīt lēmuma projektu. 

R.Čakānes ieteikums- dzīvokli atsavināt, māja ir ļoti maz apdzīvota, tajā daudz tukšu 

dzīvokļu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
2 (Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks) 

"pret" -  

12 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Rudīte Čakāne, 

Helvija Greiere, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, 

Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Aleksandrs Novickis, 

Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"atturas" -  3 (Jānis Dūmiņš, Juris Landorfs, Harijs Niedra) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Noraidīt darba kārtības jautājumu "Par Bauskas novada 

pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.13, “Ērgļi 6”, 

Ērgļi, Brunavas pag. atsavināšanu". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.9, Skolas ielā 6, 

Mežotnes pagastā atsavināšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

 Mežotnes pagasta pārvalde ierosinājusi atsavināt pašvaldībai piederošo neprivatizēto 

dzīvokli Skolas ielā 6-9, Mežotnes pagastā. Pašvaldības funkciju veikšanai tas nav 

nepieciešams. Lūdz nodot minēto nekustamo īpašumu atsavināšanai, pārdodot izsolē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Uldis Kolužs, 

Mārīte Ķikure, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs 

Niedra, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  2 (Helvija Greiere, Aivija Kursīte) 

"atturas" -  2 (Juris Landorfs, Aleksandrs Novickis) 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa Nr.9, Skolas ielā 6, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu". 

 

31.p. 
Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu un sociālā dzīvokļa “[…]” - […], Rītausmas, Īslīces 

pag., Bauskas nov. īres līguma noslēgšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

A.B. lūdzis noteikt sociālā dzīvokļa statusu viņa īrētajam dzīvoklim Īslīces pagasta 

“[…]”- […]. Persona ir maznodrošināta, ar invaliditāti. Iesniegums tika izskatīts Dzīvojamo 

māju privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdē un nolemts atbalstīts. Lūdz pieņemt lēmumu. 

Citu priekšlikumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par sociālā dzīvokļa statusa noteikšanu un 

sociālā dzīvokļa “[…]” - […], Rītausmas, Īslīces pag., 

Bauskas nov. īres līguma noslēgšanu". 

 

32.p. 
Par dzīvojamās telpas Zaļā iela […], Bauskā īres līguma grozīšanu. 

 

(S.Kazāka) 

 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

 Pašvaldībā saņemts J.S. iesniegums, kurā lūgts īres līgumu noslēgt ar viņu, jo īrniece 

V.S., J.S. sieva, mirusi. Parādu par dzīvojamās telpas lietošanu nav. Pilngadīgais dēls piekritis, 

ka īres līgumu noslēdz ar tēvu J.S. Lūdz noslēgt īres līgumu ar minēto personu, nemainot 

iepriekšējā īres līguma nosacījumus. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Agris Mustermanis) 



24 

 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvojamās telpas Zaļā iela […], 

Bauskā īres līguma grozīšanu". 

 

33.p. 
Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma termiņa pagarināšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

M.O. lūdzis pagarināt dzīvojamās telpas īres līguma termiņu. Līguma termiņš beigsies 

2021.gada 28.februārī, parādu īrniekam nav. Lēmuma projekts paredz īres līguma termiņu 

pagarināt uz 1 gadu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], 

Bauskā īres līguma termiņa pagarināšanu". 

 

34.p. 
Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], Bauskā īres līguma termiņa pagarināšanu. 

(S.Kazāka, J.Landorfs, R.Čakāne) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

 Pašvaldībā saņemts N.P. iesniegums par īres līguma termiņa pagarināšanu. Īrniecei ir 

parāds par dzīvojamās telpas lietošanu 1604,24 EUR. Noslēgto vienošanos ar SIA “VIDES 

SERVISS” par parāda samaksu pilda neregulāri. Ģimenē aug nepilngadīgs bērns. N.P. 

paskaidrojumu sniegšanai bija uzaicināta ierasties uz domes sēdi, bet nepiedalās. Vairākkārt ar 

viņu runāts arī Dzīvojamo māju privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdēs. Dzīvoklis personai 

izīrēts kā bērnam bārenim. Lūdz deputātus lemt par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par dzīvojamās telpas Rīgas iela […], 

Bauska, Bauskas nov. īres līguma termiņa pagarināšanu". 

 

 

 

Plkst.18.26 izsludināts sēdes pārtraukums 10 minūtes.  

Sēde turpinās plkst. 18.36. 

 

35.p. 
Par sociālā dzīvokļa Strautnieku iela […], Bauskā īres līguma atjaunošanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

J.A. lūdzis atjaunot sociālā dzīvokļa īres līgumu. J.A. piešķirts trūcīgas personas 

statuss, parādu par īri un dzīvojamās telpas lietošanu nav. Lūdz atjaunot īres līgumu uz 6 

mēnešiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Inita Nagņibeda - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par sociālā dzīvokļa Strautnieku iela […], 

Bauskā īres līguma atjaunošanu". 

 

36.p. 
Par sociālā dzīvokļa Mežāžu iela […], Uzvara, Gailīšu pagastā īres līguma atjaunošanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

M.K. iesniegumā pašvaldībai lūgusi atjaunot sociālā dzīvokļa īres līgumu. M.K. aprūpē 

pilngadīgu personu ar invaliditāti, parādu par dzīvojamās telpas lietošanu nav. Lēmuma 

projekts paredz atjaunot sociālā dzīvokļa īres līgumu līdz 2021.gada 31.jūnijam, lūdz atbalstīt. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Inita Nagņibeda - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par sociālā dzīvokļa Mežāžu iela […], 

Uzvara, Gailīšu pag., Bauskas nov. īres līguma atjaunošanu". 

 

37.p. 
Par dzīvojamās telpas Ošu iela […] Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

Saņemts V.P. iesniegums ar lūgumu pagarināt dzīvojamās telpas īres līgumu. Līguma 

termiņš beigsies 2021.gada 28.februārī. Īrniecei nav parādu, lūdz pieņemt lēmumu par īres 

līguma pagarināšanu uz 3 gadiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dzīvojamās telpas Ošu iela […] Bauskā 

īres līguma pagarināšanu". 

 

38.p. 
Par dienesta dzīvokli Dārza ielā […], Bauskā. 

(S.Kazāka) 

Ziņo: Sandra Kazāka. 

 Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola lūgusi piešķirt dienesta dzīvokli 

jaunajai pedagoģei A.S. uz darba attiecību laiku. Iesniegums tika izskatīts Dzīvojamo māju 

privatizācijas un dzīvokļu komisijas sēdē un nolemts izīrēt viņai dienesta dzīvojamo telpu 

Dārza ielā […], Bauskā. Lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par dienesta dzīvokli Dārza ielā […], 

Bauskā". 

 

39.p. 

Par ikgadējā atvaļinājuma daļas, papildatvaļinājuma daļas un atvaļinājuma pabalsta 

piešķiršanu domes priekšsēdētājam Arnoldam Jātniekam. 

 

(E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: Evita Grigorjeva. 

Domes priekšsēdētājs A.Jātnieks lūdzis piešķirt neizmantotā ikgadējā atvaļinājuma daļu 

un papildatvaļinājuma daļu. Lūdz pieņemt lēmumu par atvaļinājuma piešķiršanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Uldis Kolužs, 

Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris Landorfs, Agris 

Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, Aleksandrs 

Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Arnolds Jātnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par ikgadējā atvaļinājuma daļas, 

papildatvaļinājuma daļas un atvaļinājuma pabalsta piešķiršanu 

domes priekšsēdētājam Arnoldam Jātniekam". 

 

 

40.p. 

Pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

(J.Kalinka, H.Greiere, A.Jātnieks, J.Landorfs, I.Ruhocka, I.Tijone, G.Skurba) 

Ziņo: Jānis Kalinka. 

Pārskatus par paveikto 2021.gada februārī sagatavojušas Bauskas novada 

administrācijas Ekonomikas un finanšu nodaļa, Attīstības un plānošanas nodaļa, Iepirkumu 

nodaļa, Nekustamo īpašumu nodaļa, Bauskas novada pašvaldības policija. 

Plānotie ieņēmumi 2021.gadam ir 28 059 761 EUR, janvārī ieņēmumi 2 075 065 EUR, 

izpilde pret gada plānoto 7,4 %. Plānotie izdevumi 2021.gadam 31 982 796 EUR, janvārī 

izdevumi 762 229 EUR jeb 2,4 % no gada plānotā. Janvārī saņemts aizņēmums 38 597 EUR, 

veikta aizņēmumu atmaksa 98 305 EUR. 

Par pārtikas kartēm attālināto mācību laikā: 2020.gada novembrī skolām tika nodotas 

2925 pārtikas kartēs par kopējo summu 29 250 EUR, 2020.gada decembrī- 1515 pārtikas 

kartes par summu 17 210 EUR. 2021.gada februārī skolām nodotas 3799 pārtikas kartes. Kopā 

2021.gadā summa ir 61 795 EUR.  Kopā budžetā plānoti 56 530 EUR (bez kartēm 1.-4.klasei), 

jo tās izsniegtas pēc budžeta apstiprināšanas. 
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A.Kursīte lūdz atsūtīt informāciju par pārtikas kartēm: cik to pienācās, cik nogādāts 

skolās, cik izsniegts. J.Kalinka apsola to izdarīt. 

H.Greiere aizrāda, ka Bauskas novada bāriņtiesai reizi gadā deputātiem ir  jāiesniedz 

darbības pārskats. Pārskata gads ir beidzies, bet nekas nav izdarīts. Tika solīts, ka februāra 

sēdē Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupa informēs par paveikto, arī tas nav sagatavots. 

H.Greiere aktualizē jautājumu par bērnu bāreņu nodrošināšanu ar dzīvokļiem, prasa 

informāciju, cik šajā gadā ir bērnu bāreņu, kuri kļūs pilngadīgi un nodrošināmi ar dzīvojamo 

platību. Izsaka vēlmi apskatīt dzīvojamo fondu, kas tiks piedāvāts šiem bērniem. 

  

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

41.p. 

Par transportlīdzekļu satiksmes ierobežojumiem Bauskas novada teritorijā. 

(J.Feldmanis, J.Kalinka) 

Ziņo: Jānis Feldmanis. 

Lai novērstu ceļu sabrukumu klimatisko apstākļu dēļ pavasarī, nepieciešams ierobežot 

smagsvara transporta kustību uz noteiktiem pašvaldības ceļiem. Sagatavots lēmuma projekts 

smagsvara satiksmes ierobežošanu no 2021.gada 26.februāra līdz 31.maijam. Ceļu saraksts 

lēmuma projektam pielikumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par transportlīdzekļu satiksmes 

ierobežojumiem Bauskas novada teritorijā". 

 

42.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas 

vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

izveidošanu”. 

 

(E.Stapkēviča, J.Landorfs) 

 

Ziņo: Egija Stapkēviča. 

 Saņemts Bauskas vecpilsētas un novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un 

attīstības komisijas locekles Lauras Lūses iesniegums, kurā lūgts atbrīvot  viņu 2021.gada 

9.martā no komisijas locekles amata pienākumiem. Ievērojot šo lūgumu, sagatavots lēmuma 

projekts, lūdz to pieņemt.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 
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Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Aleksandrs Novickis, Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par grozījumu Bauskas novada domes 

2020.gada 26.novembra lēmumā “Par Bauskas vecpilsētas un 

novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības 

komisijas izveidošanu”". 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības neprivatizēto dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu 

zemesgrāmatā. 

 

(A.Fridrihsone) 

 

Ziņo: Aija Fridrihsone. 

Dzīvokļi Mežotnes pagasta  Garozā, Skolas ielā 8 un Skolas ielā 10 atrodas pašvaldības 

bilancē. Sagatavots lēmuma projekts par šo dzīvokļu reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības 

vārda, lūdz atbalstīt. 

Iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andris Arcimovičs, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, 

Rudīte Čakāne, Jānis Dūmiņš, Helvija Greiere, Arnolds 

Jātnieks, Uldis Kolužs, Aivija Kursīte, Mārīte Ķikure, Juris 

Landorfs, Agris Mustermanis, Inita Nagņibeda, Harijs Niedra, 

Gatis Skurba, Valdis Veips) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aleksandrs Novickis - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Bauskas novada pašvaldības 

neprivatizēto dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu zemesgrāmatā". 

 

 

SĒDI BEIDZ 2021.gada 25.februārī plkst. 19.33. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 25.martā plkst. 14. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 68 lp. 

2. Bauskas Valsts ģimnāzijas nolikums uz 6 lp. 

3. 25.02.2021.saistošie noteikumi Nr.4 un paskaidrojuma raksts uz 2 lp. 

4. 25.02.2021. saistošie noteikumi Nr.5 un paskaidrojuma raksts uz 3 lp. 
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5. 25.02.2021.saistošie noteikumi Nr.6 un paskaidrojuma raksts uz 5 lp. 

6. 25.02.2021. saistošie noteikumi Nr.7  ar  pielikumiem un paskaidrojuma rakstu uz 14 lp. 

7. Reorganizācijas plāna konstatējuma daļas 1.pielikums uz 32 lp. 

8. Reorganizācijas plāna konstatējuma daļas 2.pielikums uz 62 lp. 

9. Reorganizācijas plāna konstatējuma daļas 3.pielikums uz 27 lp.  

 

 

SĒDES VADĪTĀJS      Arnolds Jātnieks 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA     Mārīte Dābola 

 

 

 

 


